



SUPPORT COUNCIL FOR THE REALIZATION OF
PARTNERSHIP CONTRACTS

OK
[Signature]

Yaoundé, le 02:1 SEPT 2021

COMMUNIQUE

PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE L'AONO
N°01/AONO//CIPM/CARPA DU 07/07/21 POUR LA FOURNITURE DES SERVICES
DE GARDIENNAGE DES BUREAUX ET RESIDENCE DU PRESIDENT DU CARPA.
Au titre de l'exercice 2021.

Le Président du Conseil d'Appui à la Réalisation des contrats de Partenariat (CARPA)
Communique :

Le soumissionnaire ci-après est déclaré adjudicataire de la Lettre-Commande objet de
L'appel d'offres national ouvert N°01/AONO/CIPM/CARPA du 07/07/2021.

Nom et Adresse	Montant TTC	Délai
SAFETY CURTAIN SARL(SACUR) SURVEILLANCE&GARDIENNAGE	10 517 850 FCFA	Un (01) an

Le soumissionnaire **SACUR SURVEILLANCE&GARDIENNAGE** est invité à prendre
l'attache des services compétents du CARPA, en vue de la finalisation du dossier y
afférent.

Le Président
[Signature]
Yokono Dieudonné

SUPPORT COUNCIL FOR THE REALIZATION OF
PARTNERSHIP CONTRACTS

RELEASE

21 SEPT 2021

PUBLISHING THE RESULT OF THE OPEN NATIONAL CALL FOR TENDERS N°01/21/AONO/CIPM/CARPA for the provision of security services for offices and the residence of the president of CARPA.

The President of the Support Council for the Realization of Partnership Contracts communicates:

The tenderer below is declared the successful tenderer of the Letter-Order subject of the open national call for tenders

Name and address	Amount	Time limit
SAFETY CURTAIN SARL(SACUR) SURVEILLANCE&GARDIENNAGE POBOX: 5625 Yaoundé	10 517 850 FCFA	01(one) year

The Tenderer **SACUR** is therefore invited to contact the competent services of CARPA departments with a view to finalizing the file.

THE PRESIDENT

Yohanna Tchoungue